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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2018/19:94 PFAS

På uppdrag av den tidigare regeringen fick Naturvårdsverket i uppdrag att ta 
fram angelägna åtgärder för områden som förorenats av PFAS.

Utredningen är gjord av Naturvårdsverket, Sveriges geologiska undersökning 
(SGU) och Sveriges lantbruksuniversitet (SLU). Utredningen lämnades över till 
regeringen under 2018.

Uppdraget inkluderade även att ta fram riskanalys, källor och egenskaper hos 
PFAS.

Utredningen resulterade i en vägledning som finns till för kommuner, företag 
och privatpersoner (ISBN 978-91-620-6871-4).

Med anledning av det ovanstående vill jag ställa följande fråga till miljö- och 
klimatminister Isabella Lövin:

 

Avser ministern och regeringen att i närtid ta fram nya lagförslag rörande 
användning eller sanering av områden som förorenats av PFAS? 

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-01-31
Besvaras senast
2019-02-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


